
                    

 
 

   

 

   

 

Referat brukerutvalg mars 2021 

 

 

Tid:  Torsdag 11. mars 2021 kl. 10.00 – 13.00 

Sted:   Møterom Selsro   

Til stede:  Kristen Mathias Hyrve, Eva Høgberget, Lars Tressum, Svein Helge 

Synstnes (virksomhetsleder) og Anette Rudi (referent). Arild Kongsrud 
(kommunalsjef) var innom deler av møtet.   

Forfall:  Anne Kristine Lyslo, Alf Tore Sørhage, Tor Bøe og Kåre Bakken 

 

Saks 

nr. 

Saker  Ansvar 

1/21 Godkjenning av innkalling og saksliste  

- Innkalling godkjent uten merknader. 

- Saksliste punkt 11/21 korrigeres til informasjon om 

legevakt. Opprinnelig punkt, videre vurdering organisering 

inngår i punkt 10/21.  

Kristen M. 

Hyrve 

2/21 Godkjenning av referat fra møte 26.11.2020 

- Referatet fra forrige møte godkjent uten merknader. 

Kristen M. 

Hyrve 

3/21 
Årsmelding 2020 

- Gjennomgang av årsmelding 2020. 

- Årsmelding godkjent.  

 

Kristen M. 

Hyrve 

4/21 
Valg av leder og nestleder  

- Kristen M. Hyrve velges som leder.  

- Tina Kristine Lyslo velges som nestleder.  

 

Kristen M. 

Hyrve 

5/21 
Video-presentasjon av "Digital samhandling i pasientforløp" 

https://vimeo.com/505567496, https://vimeo.com/505569213 , 

https://vimeo.com/503364042 og https://vimeo.com/505572479 
 

Kristen M. 

Hyrve 

6/21 
Oppfølging av sak 34/20, Kreftforeningen ønsker representant 

inn i brukerutvalget 

- Kreftforeningen ønsker en representant inn i brukerutvalget. 

Det åpnes ikke for at brukerutvalget skal utvides med ett 

medlem fra kreftforeningen. Kreftforeningen er en av de 

organisasjonene som er nevnt i opplistingen av 

organisasjoner som kan velges inn i brukerutvalget. Ut i fra 

det må representant fra kreftforeningen velges inn i 

brukerutvalget på lik linje som andre organisasjoner. Gis det 

særbehandling til en organisasjon vil det kunne komme 

andre organisasjoner som ønsker det senere.   

 

Kristen M. 

Hyrve/Arild 

Kongsrud  

7/21 
Referat fra desentralisert spesialisthelsetjenestetilbud 

NGLMS/Tilgjengelig prosjekt   
Det har vært avviklet 8 møter tilknytta dette arbeidet. SIL er nå 

veldig positive, det har vært et tett og godt samarbeid der 

Morten Lang 

Ree/Kristen M 

Hyrve  

https://url11.mailanyone.net/v1/?m=1lEuS3-0005KV-5m&i=57e1b682&c=vCpqhVaGZnJfBZN6UjGzORfE9mAW1QwH6RX1qe9XNXvsRjpFwGRD2tDnmd0FO44qHgldDZ4I-yVRRGT1sENjbA4ZvMxhBtaKpn-kkfKbZJz8pvjd1AaQ7R06mmo-i6ipwShqVtY5tlO8_-Ml6UwStVgUm5tAvWz2rH-vQUACKL6D_3Plx9XZwQqbDNho65Wud_qkm9emxmiscMrBrTTqShQhwGXyoHt5ilEeRaSrWfc
https://url11.mailanyone.net/v1/?m=1lEuS3-0005KV-5m&i=57e1b682&c=yrrbKUBS2cZdxGb2jw_mny0e2NlsIcD0dPwkSJcpqrjqEuC5EI2VfHvOhPs-2mddbqtR7Ku8fUw84P40HCmTVOUUrE9wgFKMrEZnk4L7nqinl3yTmfP3UsfI3bRM-xt5qamy1RONtaAujq22tZrl6-M58VrCUC-aRLDWeM77Ls-UQQna3f_6IP81ANUsGaLZbacWisdwMmuPd0EsvRMxeYYQ72IOoZLC_DW8b5tkZto
https://url11.mailanyone.net/v1/?m=1lEuS3-0005KV-5m&i=57e1b682&c=j13lfjqG7MGPldbSK_suMHTn3ck9DXWUhWQxKDd1tBij9-CH-0l8KGRsw6BPK3zYwQHwMxJPWicwP_ksM95vvwcFJ54CxqOxVQYVHK2Bnsb3dF6RvHow4iyPX3RC2HtsIB_QYgjNQ81uMQlWFNKP9dvYo7QVjOjiIACz1ZLe_ZMWOIT6XJIRrUnxtTn3xhSwqEGSrJn6tHG0jbHwJKVKYZib5IqoYgqedQDmZ3LJYg8
https://url11.mailanyone.net/v1/?m=1lEuS3-0005KV-5m&i=57e1b682&c=O0OBYydfhV743Ut4ko6olEbzR02-kUXQIXDbLMsH06saGjn5Wk5X8HC2T8kGgY271ToIegt8U5Oe2h80ZPGY5CjRXqNkLGMyteV0s4JSv7Wzx_KNB8WktB5ki3v8FBbkUbu5tIDpFl_YjwtzlFg0rs4Nnl6jOsukDE-_PPFIXSLPwVsrpNiGkGir9GlEJsi5ltUS5VkODGIBJVNOyPnYPrKug7C-P1HTf3Fz9_wRp_k


                    

 
 

   

 

   

 
motviljen som tidligere har vært er borte. Hyrve, som representant 

for brukerutvalget, opplever å bli hørt og bli satt pris på for 

deltakelsen.  

 

Tilbud kommer i gang før prosjektet er ferdig, f.eks. tilbud innen 

hørsel. Det satt av 1 million kroner til opprustning av lokaler for 

hørsel.  

 

Det jobbes med at paisentreiser skal dekke reisekostnaden for 

helsepersonell som reiser til NGLMS.  

 

En del arbeid står igjen. Ett område er hvem skal ha innkalling til 

NGLMS i stedet for til Lillehammer/Gjøvik. Dette omhandler 

pasientgrunnlaget for at SIL skal reise ut. Videre jobbes det med 

blodtappestasjon på Otta. Forhold som ikke har vært med i arbeidet 

er begrensninger i forhold til lokaliteter og det at andre LMS'er har 

luftambulansen vegg i vegg.  

 

Det har vært sett på eierstrukturen. DUR er bedt om å utrede ulike 

eiermodeller.  

 

Det er DUR-møte neste torsdag, der skal rapporten opp.  

 

8/21 Status Covid -19 arbeid 

Det var nytt covid-utbrudd i Sel i januar/februar. 35 stk. testa positivt 

og over 550 var satt i karantene. Utbruddet var like stort som det i fjor, 

men denne gangen varte utbruddet kortere.  

 

Vaksineringen er godt i gang i Sel. Beboere/innbyggere på 

institusjonene er ferdigvaksinert, samt de over 85 år. Arbeidet med å 

vaksinere helsepersonell er i gang. Det er utfordrende å planlegge 

vaksinering, da det kommer mange kontrabeskjeder i forhold til antall 

vaksiner som kommer.  

 

En ser at personalkostnader ved NGLSM øker, da alle som har 

symptomer skal holde seg hjemme. I tillegg har det vært økte kostnader 

på grunn av innkjøp av nødvendig utstyr og økt bruk av 

forbruksmateriell (hansker, frakker, masker o.sv.). I tillegg skal alle 

avdelinger bygge opp sitt eget lager av hansker, frakker, masker, sprit 

osv.  

 

Sykefraværet har økt innen helse og omsorg i hele landet. Dette er 

utfordrende i forhold til å håndtere covid-19, vaksinering osv. 

 

Beredskapen i regionen opprettholdes som tidligere bestemt.   

 

Det er utarbeidet en regional plan for testing i påsken. Denne vil bli 

annonsert.  

 

Arild Kongsrud 



                    

 
 

   

 

   

 

9/21 Gjennomgang av årsresultatet helsesamarbeidet 

Selve årsmeldingen er ikke ferdigstilt.  

Årsresultatet er preget av covid-19. Jordmor og røntgen er greie i 

forhold til økonomi. Sengeavdelingen går ca. 1 million i underskudd, 

dette på grunn av inntektstap (psykiatritilbudet var tenkt oppstart 

2020) og covid-19 kostnader.   

 

Det er vedvarende trykk innen området psykiatri i Sel. 

Psykiatritjenesten var styrka i 2018, og styrkes mer nå.  

 

Arild Kongsrud 

10/21 Endring i stilling kommunedirektør, kommunalsjef 

Arild har tiltrådt som kommunalsjef i fast stilling.  

Kommunedirektøren har sagt opp, Solveig Nymoen konstitueres.  

Svein Helge Synstnes fortsetter som konstituert virksomhetsleder 

for NGLMS.  

 

Det arbeides med videre organisering.  

 

Arild Kongsrud 

11/21 Informasjon legevakt   

- Frons-kommunene er forespurt om de vil tilknyttes 

legevakten på Otta. Det ønsker de ikke.  

- Det er kjøpt inn et prosedyreverktøy, Blikksund, som nå 

implementeres. Dette er med å kvalitetssikre henvendelser 

og blir et kvalitetsløft. Ambulansene bruker også dette 

verktøyet.  

- Det er utfordringer knytta til legedekning. Det er stor slitasje 

på legene, og det mangler fastleger i kommunene – dette 

påvirker vaktbelastningen for den enkelte. Det jobbes med 

langsiktige løsninger. Hele landet har samme utfordring.  

 

Arild Kongsrud 

12/21 Inngått avtale nytt tilbud sengeposten 

- Psykiatritilbudet som var ved Bredebygden er erstattet med 

en seng på sengeavdelingen, FACT og poliklinisk behandling.  

- SIL har regnet på behovet for liggedøgn, og ut i fra det 

betaler en månedlig sum for å drifte døgntilbudet ved 

sengeavdelingen, samt en sum per døgn for faktisk bruk.  

- Det blir ikke flere senger ved sengeavdelingen, men det skal 

være senger forbeholdt psykiatrien. Statistikk over år viser 

at det er plass til tilbudet uten at det skal gå ut over noen.  

- Spesialisthelsetjenenesten skal ha sterk styring på sengene 

og hvilke pasienter som skal inn på tilbudet.   

- Tilbudet skal evalueres etter 1 års drift.  

 

Arild 

Kongsrud/Svein 

Helge Synstnes  

13/21 Ny avtale velferdsteknologi 

- Det er inngått avtale med NetNordic om ny plattform for alle 

trygghetsalarmer. Arbeidet med bytte av plattform er i gang.  

- Det er inngått avtale med NetNordic om teknologisk utstyr. 

Det var fokus på å ha plattform og utstyr fra samme 

leverandør.  

- Ny plattform har fullintegrasjon direkte mot fagsystemet 

Profil.  

Arild Kongsrud 



                    

 
 

   

 

   

 
- Det blir mer digital håndtering av trygghetsalarmene.  

 

14/21 Ny sjukehusstruktur, har vi noen mening?  

- Høringsfristen har gått ut, men brukerutvalget NGLMS 

vurderer om det skal sendes inn ny uttale.  

 

Kristen M. 

Hyrve 

15/21 Hvordan kan vi best komme i kontakt med lag og 

organisasjoner vi skal representere. 

- Det er utfordrende å komme i kontakt med aktuelle lag og 

organisasjoner.  

- Brukerutvalget reviderer tidligere utarbeidet 

informasjonsskriv og sender ut til aktuelle lag og 

organisasjoner.  

 

Kristen M. 

Hyrve  

 

Neste møte er torsdag 3.juni 2021 – kl. 11 – 14. 


